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JUDEȚUL VASLUI    
COMUNA CIOCANI 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi, 12.07.2022 

 
      
 
              Consiliul local al comunei Ciocani, județul Vaslui, s-a întrunit astăzi  12.07.2022, ora 1000, în 
ședință extraordinară în conformitate cu art. 133 alin 2 lit. a  din OUG nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, la sediul Primăriei comunei Ciocani , județul Vaslui, fiind convocat prin dispoziția scrisă a 
primarului.  
              La apelul nominal efectuat ,  se constată că sunt prezenți 9 consilieri locali, din totalul de 11 
consilieri locali., absenți fiind dl. Diaconu,  și dl. Tofan .  
              Fiind îndeplinite prevederile art. 137 alin.(1) din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
ședința este legal constituită. 
              Se supune la vot procesul-verbal de la ședința anterioară , fiind aprobat cu 8 voturi pentru și 1 vot 
împotrivă ( dl. Mocanu ) .   
             D-na secretar- ați văzut în convocarea comunicată că,  pe ordinea de zi , există înscris și proiectul 
de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință  I-am comunicat, prin  adresa nr. 4962/07.07.2022 , 
domnului primar că este necesară alegerea președintelui de ședință și i-am solicitat referatul de aprobare , 
pentru a întocmi proiectul de hotărâre și raportul compartimentului de resort .       
           Nu l-am primit nici pănă acum.  
           D-na secretar – domnule primar v-ați întocmit referatul de aprobare pentru proiectul de hotărâre 
privind alegerea președintelui de ședință?  
           D-na secretar-  dl. primar nu anunță când vrea să țină ședințele de Consiliu local,  mă trezesc cu 
documentele făcute , înregistrate de d-na Mihăilă Corina  , nu discută , nu mă anunță , ne judecăm , 
suntem într-un proces ,am  înțeles , dar haideți să respectăm legea , conform Ordonanței de Guvern , la 
art. 136 , proiectele de hotărâri ale consiliului local însoţite de referatele de aprobare ale acestora şi de alte 
documente de prezentare şi de motivare se înregistrează şi se transmit de secretarul general. Nu este prima 
dată, i-am făcut adresă în luna februarie, i-am făcut în luna aprilie, pentru că în luna martie m-a trimis în 
concediu , i-am făcut în luna mai , în luna iunie , i-am făcut anul trecut adrese să-mi comunice , din timp , 
când vrea să facă ședință , care-i ordinea de zi, ora , data , să-mi comunice referatele de aprobare , nu vrea 
să respecte aceste prevederi . Am înțeles că nu mă suportă , dar când e vorba de lege, de respectarea , de 
respectarea legii haideți , șă-și facă referatele de aprobare din timp, acum stăm și-l așteptăm pe dl. primar 
să-și facă un referat de aprobare  pentru alegerea președintelui de ședință , nu-i normal, nu-i corect, nu-i 
legal . Doamna care a înregistrat proiectele de hotărâri este consilier operator rol la compartimentul 
contabilitate , nu are atribuție să înregistreze dumneaei poiectele de hotărâri, nici referatele de aprobare , 
nici rapoartele.  
           Dl. Mocanu- doamna are în fișa postului aceste atribuții? 
           D-na secretar- nu., nu-i treaba, nu-i legal . 
           Dl. Mocanu- ea de ce nu refuză? 
           D-na secretar- păi dacă dl. primar o cheamă, cine să refuze?  Îi face proiectele de hotărâre , nu știu 
cine i le face, i le trimite pe mail-ul Primăriei, pe calculatorul dumnealui  și o cheamă pe d-na Mihăilă  și 
le înregistrează , mă  trezesc cu proiectul de hotărâre întocmit, înregistrat cu data de 06.07.2022 , care mi-
a fost dat pe 07 iulie dimineață , fără să mă anunțe din timp, că, de ex. pe 12 iulie 2022 vrea să facă 
ședință extraordinară , pur și simplu , pe 07 iulie dimineață la ora 9,00 m-am trezit cu acest proiect de 
hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați , că-i trebuie în forma asta 
înregistrat de d-na Mihăilă Corina , fără să mă anunțe din timp , deși știa că vrea să facă ședință 
extraordinară pe 12 iulie. I-am făcut adresă d-lui primar , pe care i-am comunicat-o pe 07 iulie 2022  și i-
am spus că înaintea acestui proiect de hotărâre  trebuie înregistrat referatul de aprobare și raportul la 
proiectul de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință pentru că expiră durata mandatului de 
președinte de ședință al d- lui Năstase .   A fost ales în aprilie  
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,i-am comunicat că este necesară alegerea președintelui de ședință , să-mi comunice referatul de aprobare 
,de pe 07 iulie , de pe 07 iulie i-am comunicat , având în vedere proiectul de hotărâre privind aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici actualizați , vă aduc la cunoștință că este necesară alegerea președintelui 
de ședință.  De pe 07 iulie i-am spus să-mi comunice referatul.  
          D-na Apostoleanu- furtunul ăla de apă a venit, ? 
          Dl. viceprimar- care?  
          Dl. Hazu- ăla special, din străinătate.   
          Dl. viceprimar-   e venit, acuma-i defectă pompa de la puțul 1. Eu ce să fac dacă s-a ars?  
          D-na Apostoleanu- dl. primar a zis că este apă.  
          Dl. viceprimar- este apă. Dacă o să meargă și puțul 2,  tot așa o să meargă .  
          Dl. primar revine în sala de ședințe cu referatul de aprobare la proiectul de hotărâre privind alegerea 
președintelui de ședință, înregistrat în registrul general de corespondență la nr. 5080/12.07.2022.  
          D-na secretar general- domnule primar, referatul de aprobare se înregistrează înaintea altui referat 
de aprobare . Dumneavoastră l-ați făcut azi?   
          D-na secretar- eu v-am făcut o adresă nr. 4962/07.07.2022 prin care v-am adus la cunoștință.   
          Mă lăsați să vorbesc?  
          Dl. primar- nu.  
          D-na secretar-  domnule primar îmi dați voie să vorbesc , legal?   
          D-na secretar- în data de 07 iulie dimineață , mi-ați trimis , prin d-na Mihăilă Corina un proiect de 
hotărâre , întocmit de dumneavoastră sau nu știu de cine era întocmit, privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici actualizați și a devizului general pentru obiectivul de investiții „ Construire și dotare 
cămin cultural sat Ciocani, comuna Ciocani, județul Vaslui „ , pe 07 iulie dimineață , proiect de hotărâre 
înregistrat la nr. 4949/06.07.2022 , înregistrat în registrul general de corespondență , proiectele de hotărâri 
nu se înregistrează în registrele generale de corespondență  ale Primăriei , se înregistrează în alte registre , 
este a nu știu câta ședință în care vă fac adresă și vă spun ce prevede Codul administrativ ,  pe care 
dumneavoastră îl știți pe de rost probabil , că proiectele de hotărâri pot fi inițiate de primar, Consiliul 
local sau cetățeni , iar elaborarea proiectelor se face de cei care le propun cu sprijinul secretarului general.  
         D-na secretar general- nu mă mai puneți în situația de a semna documente întocmite de 
dumneavoastră , înțelegeți odată pentru totdeauna , cât voi mai sta la Ciocani , o lună, două , 3 zile, 5 zile, 
10 zile ,că nu este atribuția dumneavoastră să întocmiți proiecte de hotărâre  , ci doar referatul de aprobare 
. Nu-mi mai trimiteți documente întocmite de nu știu cine vi le trimite  pe mail și vi le înregistrează d-na 
Mihăilă Corina . Toate documentele astea au o ordine, președintele de ședință este primul proiect de 
hotărâre care se discută , președintele de ședință conduce ședința Consiliului local , referatul de aprobare 
trebuia înregistrat înaintea referatului de aprobare la proiectul ăsta de hotărâre pe care vreți să-l dezbateți 
în ședința asta  . 
         Dl. Mocanu- deci din punct de vedere juridic nu-i corect. 
         D-na secretar- din punct de vedere legal nu-i corect .  
         Dl. Mocanu- notați în procesul-verbal al ședinței , iar mai marii juriști pe care-i  susține dl. primar 
că-s cei mai puternici de la Prefectură o să vadă. Dacă ei susțin că este legal , d-voastră o să solicitați , eu 
am într-un proces-verbal acolo o opinie , spuneți-mi dacă sunt corecte sau nu.   
         D-na secretar- dar eu așa le trimit la Prefectură , cu numărul de înregistrare 5080 din 12.07.2022, 
referat de aprobare pentru alegerea președintelui de ședință. Eu raportul  tot așa o să-l înregistrez cu data 
de azi  .  
         D-na secretar-  domnule primar  v-am adus la cunoștință, prin domnul viceprimar , în convocare, că 
este necesară alegerea președintelui de ședință , spuneți da sau nu  ?   Ați primit convocările în care la nr. 
1 există proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință , 
 v-am zis domnule viceprimar să-i comunicați d-lui primar că trebuie ales președintele de ședință ?  
         Dl. viceprimar- i-am zis , da.  
         D-na secretar - și de ce nu mi-a comunicat referatul de aprobare  ? Ca să-l înregistrez înaintea 
celorlalte documente , cum prevede legea.   
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         D-na secretar – de ce domnule primar nu vreți să respectați legea,  de 6 ani de zile , de când sunteți 
primar , de ce vreți să le faceți pe toate anapoda , ilgale,  de ce o puneți pe d-na Mihăilă Corina să 
înregistreze niște documente? Ce atribuții are în fișa postului d-na Mihăilă Corina?  
        Trebuie să înregistreze dumneaei proiectele de hotărâri, e treaba dumneaei, e treaba d-voastră să 
întocmiți un  proiect de hotărâre ?  
        Dl. primar- da, nici atât nu știți?  
        D-na secretar – nu, dumneavoastră nu știți, rebuie să întocmiți numai referatul de aprobare .  
        Dl. primar părăsește sala de ședință. 
        Dl. Mocanu- dl. viceprimar, vă rog să-l chemați pe dl. primar înapoi , poate are vreun consilier local 
vreo problemă.  
        Dl. Hazu- are, dar nu răspunde.   
        Dl. Mocanu-  dacă e legal sau nu este legal. Dl. primar susține că este legal . 
        D-na secretar- nu mai spun că , vineri am plecat între ultimii , în fiecare lună ori îmi pune că am 
plecat la 15,30 , nemotivat, cred că o singură lună a fost anul acesta în care nu mi-a tăiat din salariu, 
pentru o jumătate de oră mi-a tăiat o zi din salariu. 
        Dl. Mocanu- nu are voie.  
        D-na secretar- deși am plecat ultimele, eu cu d-na Tofan din Primărie ,m-a trecut în condica de 
prezență ca nemotivat.  
        Dl. Mocanu- el trebuie să sesizeze atunci când ești lipsă din orele de program, atât. Pănă atunci nu 
poate să-ți ia. Il dați în judecată.  
        Dl. Hazu- cu camera de supraveghere puteți demonstra. 
        Dl. secretar- camera de supraveghere este în biroul dumnealui și poate modifica ora.   
        Dl. Hazu- înregistrarea nu se poate modifica.  
        D-na Giușcă- nu poate modifica înregistrarea.  
        Dl. secretar -mie așa mi-a zis dl. Huminic. Stau peste program, lucrez peste program și tot mie îmi ia 
din salariu.  
        Dl. Hazu- nu-i corect ca, această cameră de supraveghere video să stea în biroul primarului.  
        Dl. Mocanu- într-o zi , secretara stă cu mine peste program să rezolvăm niște probleme și-l pune pe 
Vasile Colibei să ne dea afară că , ce s-a terminat programul . Nu se poate așa.  
        Dl Lăzărescu- dacă nu , să-o pună într-o cameră sub cheie.  
        D-na secretar- dl. primar – uitați cum a înregistrat  în  registrul general de corespondență dl. primar 
referatul de aprobare : „din oficiu , Primăria Ciocani, adresă  , la nr. 5080  „. 
        Dl. Hazu- d-na secretar semnați condica la plecare?  
        D-na secretar-da și la venire și la plecare .  
        Dl. Hazu- dacă d-voastră ați plecat înainte de program, toți ceilalțio au plecat înainte de program.    
        Dna secretar-  mie ,în fiecare lună, cu excepția unei luni  îmi taie ori o zi ori nemotivat în fiecare 
lună. 
        Dl. Mocanu- din rea voință.  
        D-na secretar general- uitați-vă cum este înregistrat referatul de aprobare în registrul de 
corespondență- „adresă „ , nu „referat de aprobare”, adresă  . 
        Dl. Mocanu- când convocați ședința de îndată , aveți obligația să explicați de ce ați convocat ședința 
de îndată. 
        Dl. președinte de ședință- v-am dat materialele de ședință și ați văzut de ce  v-am convocat . 
        Dl. Mocanu- că este o urgență, asta înseamnă?  
        Dl. președinte de ședință- da.  
        Dl. Hazu- este extraordinară.  
        Dl. Mocanu- extraordinară.  
        Dl. Hazu- nici bani de motorină nu ne-ai dat.  
        Dl. Mocanu- din motorina cu care se plimbă primarul să ne dea și nouă și avem și datoria să umblăm 
prin comunitate , cum se plînge primarul că el este primar și  trebuie să umble prin comunitate 24 de ore 
din 48 ore.    Nu trebuie să merg pe banii mei. 
        Dl. președinte de ședință- de joi,  de când vi le-am dat pînă azi , ați avut timp să citiți.  
        Se  prezintă ordinea de zi, se supune la vot și se aprobă în unanimitate de voturi.  
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        Se fac propuneri pentru alegerea președintelui de ședință.  
        Dl. Năstase  propune pe d-na Giușcă să fie aleasă președinte de ședință.   
        Dl. Hazu propune pe d-l Mocanu să fie ales președinte de ședință.    
        D-na Giușcă  propune pe d-l Lăzărescu să fie ales președinte de ședință.   
        Supusă la vot prima propunere , pentru d-na. Giușcă se aprobă cu 3 voturi pentru și 6 abțineri . 
        Supusă la vot a-2-a  propunere , pentru dl. Mocanu,  se aprobă cu 3 voturi pentru și 6 abțineri. 
        Supusă la vot a-3-a  propunere , pentru dl. Lăzărescu,  se aprobă cu 6 voturi pentru și 3 abțineri. 
        Dl. Lăzărescu refuză să fie ales președinte de ședință. 
        D-na secretar- dl. primar s-a înregistrat în registrul de corespondență “adresă” și nu “referat de 
aprobare” , ce ați făcut adresă sau referat de aprobare?   
        D-na secretar- voi menționa în procesul-verbal de ședință.  
        D-na secretar- domnule primar ați spus că , la următoarea ședință , veți pune pe ordinea de zi bursele 
școlare!  Domnul primar spune multe, dar face taman invers.           
        D-na Apostoleanu propune pe dl. Dobrin să fie ales președinte de ședință pentru 3  luni .  
        Supusă la vot  propunerea d-nei Apostoleanu  ,  se aprobă cu 9  voturi pentru ,  dl. Dobrin fiind  ales 
președinte de ședință pentru 3 luni .                                                                    
        Se prezintă proiectul de hotărâre,  referatul de aprobare  și raportul compartimentului de resort la 
proiectul de hotărâre privind alegerea  președintelui de ședință.  
        D-na Giușcă prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate a Consiliului local de aprobare a 
proiectului de hotărâre .                                                                         
        Președintele de ședință prezintă cel de-al doilea  proiect de hotărâre cu privire la aprobarea 
indicatorilor tehnico-economici actualizați și a devizului general pentru  obiectivul de investiții  “ 
Construire și dotare cămin cultural  sat  Ciocani , comuna Ciocani, județul Vaslui  “,    referatul de 
aprobare.   
        Dl. Mocanu-  domnule primar, în legătură cu dispensarul , știți cât s-a investit în el? 
        Dl. primar- discutăm de proiect și nu de dispensar. La fiecare ședință v-am spus aceeași problemă  și 
o repetăm. Nu vă mai răspund. V-am spus de o mie de ori.  
        Dl. Hazu- că dispensarul l-am terminat. 
        Dl. primar- exact.   
        Dl. Mocanu-  dispensarul trebuia terminat de anul trecut.   
        Dl. primar- puneți întrebări legate de cămin.  
        Dl. Hazu- păi ăsta nu este cămin? 
        Dl. primar- credeți că ăsta este cămin?   
        Dl. Mocanu-  căminul este o necesitate? 
        Dl, primar- dacă nu era o necesitate nu primeam bani.  
        Dl. Mocanu-  care sunt argumentele de necessitate, vă rog să ne spuneți-ne măcar două  argumente 
de  necesitate?  
        Dl, primar- pentru că comuna Ciocani nu are un  cămin cultural. Credeți că ăsta este un cămin 
cultural?  Și am primit finanțare pentru cămin . 
        Dl. Hazu- ce faceți în cămin? 
        Dl. primar- putem să facem discoteci, cumetrii, Revelion, onomastici.  
        Dl. Mocanu- puteți să ne spuneți cu cine v-ați consultat înainte de a crea proiectul ăsta?   
        Dl, primar-cu Ministerul , cu Compania Națională de Investiții. 
        Dl. Hazu, - nu,  de aici din sat ? 
        Dl. Mocanu- din comunitate? 
        Dl. primar- nu mi-a pus nimeni niciodată o.  astfel de întrebare. Nu a venit la mine nimeni să-mi 
pună o astfel de întrebare,  în afară de dumneavoastră.  
        Dl. Mocanu- ați afișat undeva că vreți să faceți un cămin? 
        Dl. Hazu- pe cine ați mai întrebat? 
        Dl, primar- nu a venit nimeni la mine să-mi spună că nu pot. 
        Dl. Mocanu- probabil că nu știe că vrei să faci dumneata cămin.  
        Dl, primar- nu-mi puneți mie întrebări dacă este necesar să fac un cămin ! 
        Dl. Mocanu- ați afișat undeva că vreți să faceți un cămin? 
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        Dl. Hazu- este părerea ta.  
        Dl. primar- ba –i părerea ta .   
        Dl. Hazu- ba-i părerea ta personală  
        Dl. primar- nu vă admit domnule consilier. 
        Dl. Mocanu- eu nu cred că-i o necesitate, sunt altele prioritare. De ce nu le luăm pe alea? 
        Dl. primar- luați-le pe alea.  
        Dl. Hazu- spune-ne și nouă ce înseamnă regim de înălțime P+E ? 
        Dl. primar- nu-ți răspund dacă vorbești cu mine la mișto. 
        Dl. Hazu- doamna secretar , nu vrea să-mi răspundă ce înseamnă regim de înălțime P+E? 
        Dl. primar- nu-ți răspund, nu vreau.  
        Dl. primar- nu te tragi de șireturi cu mine. 
        Dl. Hazu- ba da , chiar mă trag de șireturi . 
        Dl. primar – v-am vorbit frumos, vorbiți-mi frumos. 
        Dl. Hazu -  nu uita că m-ai acuzat că-s lipsit de educație!  Așa vorbește un om lipsit de educație.  
        Dl. primar- știu că ești lipsit de educație, se vede.      
        Dl. Hazu -  așa vorbește un om lipsit de educație.  
        Dl. Mocanu- să nu aveți pretenții.    
        Dl. Hazu -  acuma acuzi un om că-i lipsit de educație , acuma –i spui să se adreseze frumos.  
        Dl. Mocanu- eu nu văd necesitatea unui cămin de 1 milion și ceva de euro ! Câți metri pătrați are?  
       Dl. primar- ca să veniți să spuneți că într-o comună nu este necesară o investiție sunteți penibili.  
       Dl. Hazu-  ce înseamnă : P+E  Aconstruită = 387,13 mp ?  
       Președintele de ședință-  387 mp înseamnă toată construcția.  
       Dl. Mocanu-  387 mp - 1 milion și ceva de euro ?  
       Dl. Hazu-  este mai mare decat casa mea , este cât casa d-nei Filica,  1 milion jumate de euro.     
       De asta nu înțeleg , sunt 3 măsurători acolo, de aceea nu înțeleg.  
       Președintele de ședință-    A desfășurată =691 mp -este ce se face gardul împrejurul căminului , 
terenul e tot , 2500 mp . 
       Dl. Hazu-  și clădirea este 387 mp , cât o casă , e mai mică  sala ca aici, dacă-i vorba de etaj.   
       Dl. Mocanu- nu.  
       Dl. Lăzărescu- finanțarea cum o să fie?  
       Dl. Hazu- scrie aici finanțarea , 7 miliarde  jumate lei din bugetul local. 
       Dl. primar- finanțarea este de la Compania Națională de Investiții ,  inclusiv partea care revine 
bugetului local  vine tot de acolo.   
        Dl. Lăzărescu- dacă tot vin bani.          
        Dl. președinte de ședință  prezintă și raportul compartimentului contabilitate.  
        D-na  Giușcă prezintă avizul favorabil al comisiei de specialitate a Consiliului local. 
        Supus la vot cel de-al doilea proiect de hotărâre  se adoptă  cu 7 voturi pentru și 2 voturi împotrivă  ( 
dl. Hazu – cu mențiunea că ar fi fost mult mai bună o sală de sport , și  dl. Mocanu). 
        Dl. Mocanu- un teren de sport în aer liber pentru copii , o sală de sport ar fi fost mult mai bine și în 
sala de sport  se puteau face și cumătrii.   
        Dl. viceprimar- dacă la Crâng nu este un șes unde să faci teren de fotbal ? 
        Dl. primar- urmează și un teren de fotbal , acolo , lîngă parc.        
        Dl. Mocanu- și când urmează?  Păi n-avem bani acum? 
        Dl. Hazu- vă convine, o casă de 1 milion jumate de euro?  
        Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară lucrările ședinței închise. 
 
 
                      Președinte de ședință,                                                                 Secretar general, 
                    Dobrin Valentin-Mircea                                                                 Abaza Iosefina                                     
 
 
 
 


